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 Zápis  

ze zasedání zastupitelstva městyse Bohdalov konaného dne 17.07.2019 

v 19:00 hod. v kulturním domě v Chroustově 

 
Přítomni: p. Zdeněk Bradáč, Ing. Arnošt Juda, p. Jitka Krčálová, p. Pavel Laštovička, 

Ing. Ivana Lisnerová, Ing. Jiří Novotný, p. Roman Šimůnek  

 

Omluveni: ing. Stanislav Prokeš, ing. Stanislav Mokrý, Ing. Ladislav Řepa, p. Květoslav 

Šafránek 

 

Občanů: 9 

 

1.  Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání Zastupitelstva městyse Bohdalov (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 

v 19:03 starostou městyse Bohdalov (dále jako „předsedající“).  

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno, je přítomno 7 členů 

zastupitelstva (z celkového počtu 11 všech členů zastupitelstva) a zastupitelstvo je tedy 

usnášeníschopné. 

 

2.  Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu    
Předsedající určil zapisovatelkou paní Kateřinu Janščákovou a ověřovateli zápisu určuje 

p. Zdeňka Bradáče a pana Romana Šimůnka.  

 

3.  Schválení programu zasedání 
Předsedající seznámil přítomné s body programu a navrhl rozšíření programu o body: 

 

13.1. Schválení výsledků výběrového řízení na dopravní automobil pro jednotku SDH 

Chroustov, souhlas s dofinancováním z vlastních zdrojů 

13.2. Žádosti ZŠ a MŠ Bohdalov 

 

1. Zahájení 

2. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu    

3. Schválení programu zasedání  

4. Kontrola usnesení z posledního zasedání zastupitelstva 

5. Zpráva o činnosti zastupitelstva městyse od posledního zasedání 

6. Rozpočtové opatření 

7. Veřejnoprávní smlouva městys Bohdalov – obec Kyjov 

8. Veřejnoprávní smlouva městys Bohdalov – město Žďár nad Sázavou 

9. Výsledky výběrového řízení rekonstrukce chodníku „U zrcadla“ 

10. Záměr městyse č. 6 

11. Zastupování městyse v LDO Měřín  

12. Rozšíření stavby Žlíbky III. o rekonstrukci části stoky F1 

13. Různé 

13.1.  Schválení výsledků výběrového řízení na dopravní automobil pro jednotku SDH 

Chroustov, souhlas s dofinancováním z vlastních zdrojů 

13.2.   Žádosti ZŠ a MŠ Bohdalov 

14. Diskuse 

15. Závěr 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje program ustavujícího zasedání. 

Výsledek hlasování: Pro 7  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení bylo schváleno. 
 

4. Kontrola usnesení z posledního zasedání zastupitelstva 
Předsedající konstatoval, že z posledního zasedání úkol nebyl zadán. Nadále trvá úkol 

z usnesení ze dne 31.01.2019 předložit zastupitelstvu městyse zprávu o kvalitě zdrojů pitné 

vody dle následujících bodů:  

 

1. Aktuální stav a přijatá opatření  

2. Prognóza dalšího vývoje  

3. Návrhy řešení tohoto problému ve střednědobém i dlouhodobém horizontu  

4. Zjištění možného zavinění znečištění vodních zdrojů acetochlorem a z toho vyplývající 

zodpovědnosti 

 

Informace ohledně posílení zdrojů, vyhodnocení provedených vrtů a možnosti řešení byly 

předneseny v úvodu diskuse minulého zasedání dne 24.04.2019. Další informace budou 

sděleny během dnešního zasedání v bodě o činnosti zastupitelstva a diskuse.   

 

5. Zpráva o činnosti zastupitelstva městyse od posledního zasedání 
Předsedající shrnul body jednání pracovních zasedání zastupitelstva: 

- žádosti na podporu Linky bezpečí a společnosti Portimo zamítnuty, zastupitelstvo 

podporuje činnost Oblastní charity, místních spolků a organizací 

- rekonstrukce chodníků u zrcadla 

- kůrovcová kalamita: nabídka samovýroby palivového dřeva pro občany za cenu 

30 Kč/m3, je zvažována nabídka vlákniny 

- pozemky p.č. 1964/10 a p.č. 2000/8, proběhl soud o vlastnictví ve prospěch městyse, 

následně dědicové po p. Havelkovi projevili o pozemky zájem k využití zahrady, 

zastupitelstvo odmítlo, preferuje stavbu nového rodinného domu, bude se řešit 

oddělení části pozemku kvůli přesahu střechy 

- požadavky občanů na údržbu chodníků v zimním období, rozhodnutí zakoupení 

komunální techniky 

- rozšíření stavby Žlíbky 3 o část kanalizace stoky F1 

- stanovení podmínek prodeje stavebních pozemků v lokalitě Žlíbky 3: bude řešeno 

pravděpodobně v srpnu, vyhodnocení zkušeností z minulých prodejů, na podzim bude 

provedena kontrola připravenosti parcel a následně jejich prodej  

- zastupování městyse v LDO Měřín  

- žádosti ZŠ a MŠ Bohdalov o povolení výjimky z počtu žáků 

- stavební parcely v Chroustově: probíhá projektování, změna podmínek prodeje, bude 

probíhat zasíťování parcel jako v Bohdalově, předpoklad připravenosti parcel 

k prodeji v průběhu příštího roku  

- údržba veřejného prostranství v Chroustově, poděkování za dobrou spolupráci 

p. Kratochvílovi 

 

Zastupitel městyse Roman Šimůnek shrnul činnost za uplynulé období v oblasti správy 

majetku:  

- uschlé stromy u krajské silnice v Chroustově budou ve spolupráci s Krajskou správou 

a údržbou silnic odstraněny v listopadu 
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- vybavení hřiště v Chroustově novou sítí: nabídka 35 tis Kč s montáží, je nutné opravit 

stávající sloupy, které jsou vychýlené, bezpečně ukotvit do betonového základu 

- poděkování za kvalitní sečení kolem hřiště a ostatních ploch v Chroustově  

- bude provedena úprava plochy od zrcadla, zajištění bezpečného výhledu k vyjíždění 

- nákup dopravního auta pro jednotku SDH Chroustov: termín dodání je stanoven 

do konce listopadu 2019, pokud by bylo možné i dříve 

- kůrovcová kalamita v Chroustově: lesy jsou průběžně kontrolovány ve spolupráci 

s hajným, situace je špatná, během příštího týdne budou vytýčené stromy 

pro samovýrobu – vede se pořadník, stanoveno omezení do 10 m3 na osobu, zájemci 

se mohou hlásit na úřadě městyse nebo telefonicky p. Šimůnkovi 

- oprava kanalizace v Chroustově přibližně za 2 měsíce dle priorit, proběhne pročištění 

kanálů od usazenin 

 

Místostarosta městyse Pavel Laštovička doplnil další priority místní části Chroustov: 

- řešení rozšíření cesty u Vraného rybníka: provádí se projektová dokumentace, která 

musí být z pohledu stavebního úřadu koncipována na udržení tzv. stoleté vody. 

Náklady na projekt jsou velké s ohledem na vybudování opěrné zdi. Bude se hledat 

řešení v zatrubnění, aby se komunikace dala rozšířit. Rybník není ve vlastnictví 

městyse, vlastník nabízí prodej za nevýhodných podmínek. 

 

Předsedající shrnul řešení podnětů a připomínek občanů z minulých zasedání: 

- instalovány popelnice k uložení plastů a bioodpadu ke vchodovým branám na hřbitově 

- rozbor místního poplatku za komunální odpad v Sázavě: sazba 300 Kč, skutečné 

náklady jsou 390 Kč, obec Sázava vývoz komunálního odpadu dotuje z rozpočtu 

- řešení nedostatku vody a její kvality: probíhají vyhledávací studie na možnosti řešení, 

nejlevnější je napojení na Mostiště, ale cena vody pro spotřebitele by byla vyšší a není 

zaručena kvalita. V současné době probíhá pravidelně monitoring, poslední dobou 

hodnoty acetochloru klesly na spodní hranici stanovené výjimky. V Chroustově 

k poklesu nedošlo, zdůvodnění může být v odlišných zdrojích - v Bohdalově jde 

o povrchovou vodu, v Chroustově o prameniště. V poslední době se také výrazně 

zvedla vydatnost pramenů na cca 10vt/l, tedy mohlo dojít k naředění látky. Zvažuje se 

možnost posílení skupinového vodovodu, pokud by nebylo možné napojit vrty. 

 

6. Rozpočtová opatření městyse 

 

Předsedající předložil zastupitelstvu městyse rozpočtová opatření č. 6/2019, č. 7/2019, 

8/2019,  9/2019 a 10/2019 a informoval podrobně o položkách jednotlivých rozpočtových 

opatření. Rozpočtová opatření jsou přílohou tohoto zápisu. 

 

Rozpočtové opatření č. 6/2019 z 15.05.2019 

příjmy   76 200 Kč 

výdaje 393 000 Kč 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov bere na vědomí informaci o provedení rozpočtového 

opatření č. 6/2019. Rozpočtové opatření je do výše limitu stanoveného zastupitelstvem 

městyse Bohdalov v usnesení 3/2011 a v usnesení č. 6/2014 a zastupitelstvo konstatuje jeho 

věcnou správnost. 

Výsledek hlasování: Pro 7      Proti 0          Zdrželi se 0          Usnesení bylo schváleno  
 



4 

 

 

Rozpočtové opatření č. 7/2019 z 20.05.2019 

výdaje 400 000 Kč 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov bere na vědomí informaci o provedení rozpočtového 

opatření č. 7/2019. Rozpočtové opatření je do výše limitu stanoveného zastupitelstvem 

městyse Bohdalov v usnesení 3/2011 a v usnesení č. 6/2014 a zastupitelstvo konstatuje jeho 

věcnou správnost. 

Výsledek hlasování: Pro 7      Proti 0          Zdrželi se 0          Usnesení bylo schváleno  
 

Rozpočtové opatření č. 8/2019 z 24.05.2019 

výdaje 400 000 Kč 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov bere na vědomí informaci o provedení rozpočtového 

opatření č. 8/2019. Rozpočtové opatření je do výše limitu stanoveného zastupitelstvem 

městyse Bohdalov v usnesení 3/2011 a v usnesení č. 6/2014 a zastupitelstvo konstatuje jeho 

věcnou správnost. 

Výsledek hlasování: Pro 7      Proti 0          Zdrželi se 0          Usnesení bylo schváleno  
 

Rozpočtové opatření č. 9/2019 z 28.06.2019 

příjmy 1 223 500,50 Kč 

výdaje    292 847,00 Kč 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov bere na vědomí informaci o provedení rozpočtového 

opatření č. 9/2019. Rozpočtové opatření je do výše limitu stanoveného zastupitelstvem 

městyse Bohdalov v usnesení 3/2011 a v usnesení č. 6/2014 a zastupitelstvo konstatuje jeho 

věcnou správnost. 

Výsledek hlasování: Pro 7      Proti 0          Zdrželi se 0          Usnesení bylo schváleno  
 

Rozpočtové opatření č. 10/2019 z 12.07.2019 

příjmy  5 648 239,30 Kč  

výdaje 6 473 724,00 Kč 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje rozpočtové opatření č. 10/2019.  

Výsledek hlasování: Pro 7        Proti  0          Zdrželi se 0         Usnesení bylo schváleno.  
 

7. Veřejnoprávní smlouva městys Bohdalov – obec Kyjov  
Předsedající seznámil přítomné podrobně s obsahem veřejnoprávní smlouvy mezi městysem 

Bohdalov a obcí Kyjov. Jedná se o společné zajištění jednotky požární ochrany na žádost 

obce Kyjov. Smlouva je přílohou zápisu. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy mezi městysem 

Bohdalov a obcí Kyjov o zřízení společné jednotky požární ochrany. 

Výsledek hlasování: Pro 7    Proti 0   Zdrželi se 0          Usnesení bylo schváleno 
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8. Veřejnoprávní smlouva městys Bohdalov – město Žďár nad Sázavou  
Předsedající seznámil přítomné s obsahem veřejnoprávní smlouvy mezi městysem Bohdalov 

a městem Žďár nad Sázavou. 

Jedná se o smlouvu k výkonu přenesené působnosti v oblasti přestupků podle zákona 

č. 250/2016 Sb., o odpovědnosti za přestupky a řízení o nich. Tuto agendu budou vykonávat 

v souladu s § 63 odst 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích orgány města Žďár nad Sázavou 

na místo městyse Bohdalov. Vzhledem k ukončení předchozího období platnosti smlouvy 

s městem se uzavírá smlouva na období do 31.12.2022. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy 

na projednávání přestupků dle zákona č. 250/2016 Sb. s městem Žďár nad Sázavou. 

Výsledek hlasování: Pro 7     Proti 0    Zdrželi se 0        Usnesení bylo schváleno  

 

9. Výsledky výběrového řízení rekonstrukce chodníku „U zrcadla“ 
Předsedající seznámil přítomné podrobně s probíhající stavbou a informoval o výsledcích 

výběrového řízení na zhotovení stavby: 

 

1. VHS Žďár nad Sázavou, spol. s r.o.  674 386,00 Kč 

2. SPH stavby s.r.o.     707 351,21 Kč 

3. 1. Žďárská plynařská a vodařská, a.s. 767 720,94 Kč 

 

Současně probíhá se stavbou i rekonstrukce vodovodu prostřednictvím investora Svazu 

vodovodů Bohdalov. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse bere na vědomí výsledky výběrového řízení Rekonstrukce chodníku. 

Výsledek hlasování: Pro 7   Proti 0     Zdrželi se 0     Usnesení bylo schváleno 

 

10. Záměr městyse č. 6 
Předsedající podrobně seznámil přítomné s obsahem záměru. 

Prodej spoluvlastnického podílu městyse Bohdalov id. 74/540 na pozemcích v k.ú. Arnolec 

a Stáj předem určenému zájemci – Kraji Vysočina. Prodej je prováděn za účelem realizace 

projektu dopravní stavby „II/353 Stáj – Zhoř“, jehož investorem je Kraj Vysočina. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje prodej spoluvlastnického podílu městyse na pozemcích 

v k.ú. Arnolec a Stáj předem určenému zájemci Kraji Vysočina za účelem realizace 

projektu dopravní stavby „II/353 Stáj – Zhoř“ dle záměru č. 6.   

Výsledek hlasování: Pro 7   Proti 0     Zdrželi se 0     Usnesení bylo schváleno 

 

11. Zastupování městyse v LDO Měřín 
Lesní družstvo obcí Měřín provedlo právní analýzu dokladů zastupujících členů obcí   

ve statutárních orgánech družstva a výsledkem bylo sjednocení těchto dokumentů a odměn 

ve všech členských obcích. Doporučením bylo schválit nové dokumenty pro zastupování 

člena ve statutárních orgánech družstva – smlouvu o zastoupení a plnou moc k zastupování. 

Předsedající seznámil přítomné s dokumenty a informoval o pověření v této věci 

pro ing. Stanislava Prokeše, který je předsedou kontrolní komise.  
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Z výše uvedeného důvodu předsedající navrhuje zrušení usnesení ze dne 31.10.2018: 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse ruší Usnesení ze dne 31.10.2018 ve znění: Zastupitelstvo městyse 

Bohdalov schvaluje dle § 71 odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích ve znění pozdějších 

předpisů, vyplatit Ing. Stanislavu Prokešovi, neuvolněnému zastupiteli městyse Bohdalov, 

náhradu ušlého výdělku v souvislosti s výkonem funkce při zastupování městyse Bohdalov 

v LDO Měřín v celkové výši 11 000 Kč ročně, která bude uhrazena ve dvou splátkách. 

Výsledek hlasování: Pro 7   Proti 0     Zdrželi se 0     Usnesení bylo schváleno 
 

Předsedající navrhuje usnesení: 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje Plnou moc pro ing Stanislava Prokeše k zastupování 

městyse v LDO Měřín ve funkci předsedy kontrolní komise. 

Výsledek hlasování: Pro 7   Proti 0     Zdrželi se 0     Usnesení bylo schváleno 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje smlouvu o zastoupení mezi městysem Bohdalov 

a ing. Stanislavem Prokešem o zastupování městyse ve funkci předsedy kontrolní komise 

LDO Měřín. 

Výsledek hlasování: Pro 7   Proti 0     Zdrželi se 0     Usnesení bylo schváleno 

 

12.  Rozšíření stavby Žlíbky III. o rekonstrukci části stoky F1 
Předsedající informoval o podrobnostech stavby kanalizace a důvodech rozšíření. Stoka F1 je 

dlouhodobě v nevyhovujícím stavu, vzhledem k probíhající stavbě kanalizace na Žlíbkách 3 

zastupitelstvo rozhodlo navázat a ušetřit budoucí úpravy vozovky rekonstrukcí části stoky F1 

po dům č.p. 258. Ocenění rekonstrukce od firmy SPH stavby je ve výši 789 tis. Kč bez DPH. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje rozšíření stavby Žlíbky III. o rekonstrukci části stoky F1 

od výústního objektu kanalizace po odlehčovací komoru. 

Výsledek hlasování: Pro 7   Proti 0     Zdrželi se 0     Usnesení bylo schváleno 

 

13. Různé 

13.1. Schválení výsledků výběrového řízení na dopravní automobil pro jednotku SDH 

Chroustov, souhlas s dofinancováním z vlastních zdrojů 
Předsedající seznámil s výsledky výběrového řízení: 

1. Požární bezpečnost s.r.o.  1 152 890 Kč bez DPH 

2. ROS Poříčí Brno   1 175 000 Kč bez DPH 

3. KOBIT Slatiňany   1 198 347 Kč bez DPH 

Jedná se o dopravní automobil Volkswagen Crafter 6G FWD SR 4x4 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje výsledky výběrového řízení na dopravní automobil 

pro jednotku SDH Chroustov 

Výsledek hlasování: Pro 7   Proti 0     Zdrželi se 0     Usnesení bylo schváleno 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse souhlasí s dofinancováním dodávky dopravního automobilu 

pro jednotku SDH Chroustov z vlastích zdrojů. 

Výsledek hlasování: Pro 7   Proti 0     Zdrželi se 0     Usnesení bylo schváleno 
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13.2.  Žádosti Základní školy a mateřské školy Bohdalov 
Předsedající seznámil s žádostmi školy – povolení výjimky z počtu žáků ZŠ a MŠ ve školním 

roce 2019-2020. 

Základní škola – dosud průměrný počet žáků nejméně 17 žáků na třídu, povolení snížení 

Mateřská škola – dosud 24 dětí ve třídě, povolení navýšení o 4 děti, celkově 56 dětí v MŠ 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje povolení výjimky z počtu dětí MŠ pro školní rok 2019-

2020. 

Výsledek hlasování: Pro 7   Proti 0     Zdrželi se 0     Usnesení bylo schváleno 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje povolení výjimky z počtu žáků ZŠ pro školní rok 2019-

2020. 

Výsledek hlasování: Pro 7   Proti 0     Zdrželi se 0     Usnesení bylo schváleno 

 

14. Diskuse 
V průběhu diskuse byly vzneseny následující připomínky a dotazy: 

 

- kvalita vody, opatření proti pesticidním látkám ve vodě: probíhá vědecká studie, 

hledají se možnosti urychlení rozložení, možnost použití filtrace, která je finančně 

náročná, proběhla komunikace s Vodárenskou akciovou společností ohledně řešení, 

nabídka pro Chroustov 700 tis bez DPH s montáží bez nákladů na provoz, znamenalo 

by to zvýšení ceny vodného o cca 5 Kč na obyvatele, zastupitelstvo bude zvažovat, 

zda investice je dobrou volbou pro další generace 

- využití budovy bývalého zdravotního střediska, upozornění na chátrání a špatný stav 

střechy: kontrola budovy probíhá pravidelně, rozhodnutí o využití je na zastupitelstvu 

- stav mostu v Bohdalově: oprava dle vedoucího cestmistra Krajské správy a údržby 

silnic bude provedena pravděpodobně v příštím roce, bude ověřeno značení 

- nedostatečné atrakce na pouti v Chroustově: Dodavatel předem slíbil zajistit, ale  

dohodnutý rozsah zajištění nedodržel, výsledek nebyl dobrý, údajně chyběl dostatečný 

zdroj napájení, dodavatel slíbil příště nápravu, je třeba revidovat obsah smlouvy  

- dopravní integrovaný systém, návaznost spojů: Bohdalov je dostatečně dopravně 

obslužný, do systému je začleněn, doprava v regionu oproti velkým městům 

je rozptýlená a musí brát ohledy na několik směrů, pokud bude podnět, budou 

diskutovány jednotlivé spoje, přestupy v jednotlivých obcích nejsou řešení 

- termín ukončení stavebních prací na městečku: do konce 3. čtvrtletí, termín pro elektro 

sítě společnosti E.ON bude prověřen 

- výhledově zvažována investice uložení vedení napětí do země také v Chroustově 

v úseku protínající les, způsobuje časté výpadky proudu 

 

15. Závěr 

Předsedající všem přítomným poděkoval za účast a věcnou diskusi a schůzi ukončil ve 20:40h. 
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Souhrn usnesení č. 3/2019  

ze zasedání zastupitelstva městyse Bohdalov konaného dne 17.07.2019 

v 19:00 hod. v kulturním domě v Chroustově 

 

 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje program ustavujícího zasedání. 

Výsledek hlasování: Pro 7  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov bere na vědomí informaci o provedení rozpočtového 

opatření č. 6/2019. Rozpočtové opatření je do výše limitu stanoveného zastupitelstvem 

městyse Bohdalov v usnesení 3/2011 a v usnesení č. 6/2014 a zastupitelstvo konstatuje jeho 

věcnou správnost. 

Výsledek hlasování: Pro 7      Proti 0          Zdrželi se 0          Usnesení bylo schváleno  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov bere na vědomí informaci o provedení rozpočtového 

opatření č. 7/2019. Rozpočtové opatření je do výše limitu stanoveného zastupitelstvem 

městyse Bohdalov v usnesení 3/2011 a v usnesení č. 6/2014 a zastupitelstvo konstatuje jeho 

věcnou správnost. 

Výsledek hlasování: Pro 7      Proti 0          Zdrželi se 0          Usnesení bylo schváleno  
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov bere na vědomí informaci o provedení rozpočtového 

opatření č. 8/2019. Rozpočtové opatření je do výše limitu stanoveného zastupitelstvem 

městyse Bohdalov v usnesení 3/2011 a v usnesení č. 6/2014 a zastupitelstvo konstatuje jeho 

věcnou správnost. 

Výsledek hlasování: Pro 7      Proti 0          Zdrželi se 0          Usnesení bylo schváleno  
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov bere na vědomí informaci o provedení rozpočtového 

opatření č. 9/2019. Rozpočtové opatření je do výše limitu stanoveného zastupitelstvem 

městyse Bohdalov v usnesení 3/2011 a v usnesení č. 6/2014 a zastupitelstvo konstatuje jeho 

věcnou správnost. 

Výsledek hlasování: Pro 7      Proti 0          Zdrželi se 0          Usnesení bylo schváleno  
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje rozpočtové opatření č. 10/2019.  

Výsledek hlasování: Pro 7        Proti  0          Zdrželi se 0         Usnesení bylo schváleno.  
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy mezi městysem 

Bohdalov a obcí Kyjov o zřízení společné jednotky požární ochrany. 

Výsledek hlasování: Pro 7    Proti 0   Zdrželi se 0          Usnesení bylo schváleno 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy 

na projednávání přestupků dle zákona č. 250/2016 Sb. s městem Žďár nad Sázavou. 

Výsledek hlasování: Pro 7     Proti 0    Zdrželi se 0        Usnesení bylo schváleno 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse bere na vědomí výsledky výběrového řízení Rekonstrukce chodníku. 

Výsledek hlasování: Pro 7   Proti 0     Zdrželi se 0     Usnesení bylo schváleno 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje prodej spoluvlastnického podílu městyse na pozemcích 

v k.ú. Arnolec a Stáj předem určenému zájemci Kraji Vysočina za účelem realizace 

projektu dopravní stavby „II/353 Stáj – Zhoř“ dle záměru č. 6.   

Výsledek hlasování: Pro 7   Proti 0     Zdrželi se 0     Usnesení bylo schváleno 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse ruší Usnesení ze dne 31.10.2018 ve znění: Zastupitelstvo městyse 

Bohdalov schvaluje dle § 71 odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích ve znění pozdějších 

předpisů, vyplatit Ing. Stanislavu Prokešovi, neuvolněnému zastupiteli městyse Bohdalov, 

náhradu ušlého výdělku v souvislosti s výkonem funkce při zastupování městyse Bohdalov 

v LDO Měřín v celkové výši 11 000 Kč ročně, která bude uhrazena ve dvou splátkách. 

Výsledek hlasování: Pro 7   Proti 0     Zdrželi se 0     Usnesení bylo schváleno 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje Plnou moc pro ing Stanislava Prokeše k zastupování 

městyse v LDO Měřín ve funkci předsedy kontrolní komise. 

Výsledek hlasování: Pro 7   Proti 0     Zdrželi se 0     Usnesení bylo schváleno 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje smlouvu o zastoupení mezi městysem Bohdalov 

a ing. Stanislavem Prokešem o zastupování městyse ve funkci předsedy kontrolní komise 

LDO Měřín. 

Výsledek hlasování: Pro 7   Proti 0     Zdrželi se 0     Usnesení bylo schváleno 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje rozšíření stavby Žlíbky III. o rekonstrukci části stoky F1 

od výústního objektu kanalizace po odlehčovací komoru. 

Výsledek hlasování: Pro 7   Proti 0     Zdrželi se 0     Usnesení bylo schváleno 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje výsledky výběrového řízení na dopravní automobil 

pro jednotku SDH Chroustov 

Výsledek hlasování: Pro 7   Proti 0     Zdrželi se 0     Usnesení bylo schváleno 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse souhlasí s dofinancováním dodávky dopravního automobilu 

pro jednotku SDH Chroustov z vlastích zdrojů. 

Výsledek hlasování: Pro 7   Proti 0     Zdrželi se 0     Usnesení bylo schváleno 

 

 



10 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje povolení výjimky z počtu dětí MŠ pro školní rok 2019-

2020. 

Výsledek hlasování: Pro 7   Proti 0     Zdrželi se 0     Usnesení bylo schváleno 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje povolení výjimky z počtu žáků ZŠ pro školní rok 2019-

2020. 

Výsledek hlasování: Pro 7   Proti 0     Zdrželi se 0     Usnesení bylo schváleno 

 

 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne 19.07.2019 

Zapisovatelka: Kateřina Janščáková 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:    Zdeněk Bradáč     

 

 

 

 

    Roman Šimůnek     

 

 

 

 

Starosta:   Ing. Arnošt Juda 

 

 


